
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

30 mei 2006 bij ons college ingekomen vragen van de heer J.W. van de Manakker 

en het door het college gegeven antwoord. 

 

          De burgemeester, 

          mr. J.J.H. Pop 

 

 

 

 

 

SP   Fractie Haarlem. 

 

Van:  Jan van de Manakker. 

 

Aan:  College van B&W. 

   T.a.v. Portefeuillehouder jeugdzaken. 

 

Betreft:  Jeugdhonk RADAR. 

 

 

Geacht college, 

 

De stichting Radius heeft zich enige tijd geleden genoodzaakt gezien om jeugd 

sociëteit RADAR uit de Europawijk over te plaatsen naar het Schalkererf in 

Meerwijk. Dit met de achterliggende gedachte dat in het nieuwe schalkererf een 

mooie ruimte voor de jeugd was gepland. Helaas is bij de bouw geen rekening 

gehouden met de benodigde geluidsisolatie. Dus de Disco (de grootste activiteit) is 

daar niet mogelijk. Nu komt het plan naar voren om de sociëteit te verplaatsen naar 

wijkcentrum de Ringvaart in Boerhavenwijk. 

 

Deze ontwikkeling verontrust de wijkraden uit schalkwijk ten zeerste en er is een 

brief namens de 4 wijkraden aan het college gestuurd over dit onderwerp waarop 

nog geen reactie is verkregen. Door het ontbreken van deze voorziening voor deze 

groepen jongeren word er gevreesd voor overlast op straat. Vooral de groep 

jongeren van 12 tot 16 jaar hebben behoefte aan een plek in de eigen wijk. 

De fractie wil u op grond van Art. 38 de volgende vragen stellen. 
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De SP fractie wil van het college vernemen welke opties ze in gedachten heeft voor 

de toekomst van onze jeugd. 

 

 

Met groet. 

 

Jan van de Manakker. 

 

 

 

 

 

Aan de heer J.W. van de Manakker 

lid van de gemeenteraad 

Stresemannlaan 98 

2037 TK  Haarlem 

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 30 mei 2006 

Jeugdhonk Radar 

 

 

Geachte heer Van de Manakker, 

 

Namens de socialistische partij heeft u op 30 mei jl. een aantal vragen gesteld over 

de huisvesting van tienersocieteit Radar in Schalkwijk. Wij antwoorden u als volgt. 

 

1. Hoe denkt het college deze problematiek op te lossen? 

 

Antwoord 
De herhuisvesting van Radar na gedwongen vertrek uit het Schalkererf is in de 

eerste plaats een verantwoordelijkheid van stadsdeelorganisatie Radius. Het college 

vindt het wel belangrijk dat Radar adequate herhuisvesting krijgt. Radar is omdat zij 

sinds decennia en nu nog steeds van waarde zijn voor de Schalkwijkse jeugd. 

Desgevraagd heeft Radius besloten om een zaal van de Ringvaart geschikt te maken 

voor Radar muziek activiteiten. Voor de niet lawaai producerende activiteiten kan 

Radar ook Meerwijkcentrum gebruiken. Met de vrijwilligers van Radar en de 

voorzitter van de wijkraad is hierover ook gecommuniceerd en akkoord bevonden. 

 

2. Is in het nieuwe stadsdeelhart Schalkwijk gedacht aan deze groep? 

Bijvoorbeeld een ondergrondse disco naar het voorbeeld van sommige 

campings? 

 

Antwoord 

De gemeente heeft niet het idee bij stichting Radius geopperd om Radar naar het 

stadsdeelhart te verplaatsen. Het vizier is er steeds op gericht om Radar te 

huisvesten in een gebouw waar ook andere (jeugd)welzijnsactiviteiten plaatsvinden.   
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In het stadsdeelhart wordt gedacht aan maatschappelijke, culturele en 

vrijetijdsfuncties die voor de jeugd in Schalkwijk betekenis hebben. De doelstelling 

is om een 'kloppend' stadsdeelhart te creëren gedurende de hele dag. De gemeente 

werkt aan een nadere invulling van de functiemix in het stadsdeelhart. Daarbij 

wordt uitgegaan van de 18-uurseconomie en daarin past wel avondhoreca, maar 

geen nachthoreca. Dat is evenmin ongewenst omdat in het Stadsdeelhart ook 800-

850 woningen gerealiseerd worden." 

 

3. Is het college het met de fractie eens dat we alles in het werk moeten stellen om 

de jeugd van de straat te houden? 

 

Antwoord 

Mee oneens. Wij staan geen beleid voor dat straatspelen zou moeten inperken. Het 

openbare domein is van en voor alle Haarlemmers. Voor een optimale participatie 

van de jeugd vinden wij aantrekkelijke en veilige speel- en verblijfruimtes van 

belang, zowel in het binnen- als buitenmilieu.  

 

Hoogachtend, 

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris, de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering mr. B.B. Schneiders 

 


	Antwoord

